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Referat af ordinær generalforsamling i Røgen Borgerforening den 

12. september 2021 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 

2. Valg af referent 

3. Bestyrelsens beretning for det forløbne år 

4. Fremlæggelse af revideret regnskab for det forløbne kalenderår 

5. Indkomne forslag 

6. Valg til bestyrelsen (jvf. § 7) 

7. Valg af suppleant til bestyrelsen 

8. Valg af kritisk revisor 

9. Valg af landsbyrådsrepræsentant til Favrskov Kommunes Landsbyråd 

10.Valg af suppleant for landsbyrådsrepræsentant 

11.Eventuelt 

 

Referat: 

1. Valg af dirigent 

• Stig Madsen 

• Stig konstaterede at generalforsamlingen er indkaldt rettidigt 

2. Valg af referent 

• Lone Krebs 

3. Bestyrelsens beretning for det forløbne år 

• Formanden afgav beretning. Link. 

Highligts fra beretningen: 

o Seneste generalforsamling var 8. marts 2020 

o Oprindeligt var der planlagt 2021-generalforsamling den 21. marts 2021 

o Pga. Corona er den udsat til den 12. september 2021, så 1½ år siden 

sidste generalforsamling 

o Danmark lukkede ned den 11. marts 2020, 3 dage efter sidste 

generalforsamling 
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o Aktiviteter i et normalt år (2020) 

▪ 6 Koncerter 

▪ 20 fællesspisninger 

▪ 20 Café-eftermiddage 

▪ 10 – 15 Livestreaming 

▪ Gymnastik 

o Aktiviteter i 2021 

▪ Stort set ingen 

▪ Koncerter: 

• Lasse og Matilde – aflyst 

• Peter & De Andre Kopier – udsat/aflyst 

• Allan Olsen – afholdt i Gjern 

• Pink Floyd Project – afholdt i Gjern 

▪ Lidt gang i udlejning igen her efter restriktioner er ophørt 

▪ Økonomisk konsekvens: 

• Indtægter er udeblevet 

• Vi har begrænset tabet ved koncerterne 

• Modtaget støtte hos Kulturelt Samvirke 

• Modtaget støtte ved Corona-pulje fra Aura Energi 

• Udgifter er heldigvis også udeblevet 

o Projekt ”Lune rammer for fællesskabet”: 

▪ Vi ønsker at gøre Røgen Forsamlingshus mere tilgængeligt året 

rundt. Det kræver, at vi kan have varme på huset. Det kræver, at 

vi har et mere energivenligt hus (isoleret og energikilde) 

▪ Vi har tidligere fået anbefalet indsatser fra en energikonsulent. 

Vores prioriteringer er derfor: 

▪ Vi starter med at udskifte taget og opsætte varmepumpe i 

indgangspartiet. Efterfølgende tiltag kan være ny energikilde, fx 

varmepumpe og/eller solceller. Derfor har vi formuleret et projekt 

vi kalder ”Lune rammer for fællesskabet”. Der er søgt og bevilget 

tilskud fra to puljer 

• LAG Randers/Favrskov (187.672 kr.) 

• Landsbyrådet i Favrskov Kommune (76.922 kr.) 

Status på projektet er: 

▪ Priser på byggematerialer er steget betydeligt, så lige pt. hænger 

finansieringen ikke sammen 
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▪ Et nyt projekt ”På Kanten” kan tænkes sammen med ”Lune 

rammer”. Det arbejdes der med her i 2021. 

▪ De bevilgede tilskud kan forlænges, så de ikke skal bruges i 

2021/2022. 

o Øvrige aktiviteter: 

▪ Teaterprojekt i 2022 (The Imitation Game) sammen med Farre og 

Svenstrup. Mere information om det i efteråret 2021 

▪ På Kanten 

▪ RIVVIR (Røgen i Verden, Verden i Røgen) 

▪ Og nu starter vi ellers op igen ☺ 

o Økonomi: 

▪ 2020 var vanskeligt år – også økonomisk. 

▪ Regnskabet viser et samlet underskud på 69.541.,72 kr., MEN: 

▪ Forklaringen på underskuddet skal findes i økonomien i 

forbindelse med koncerter. Her er et underskud på 88.181 kr. Af 

dette beløb er der koncertudgifter/indtægter der vedrører andre 

regnskabsår end 2020, så derfor er det reelle underskud på 

koncerter i 2020 ”kun” på 9.781 kr. 

▪ Det skal dog ses i lyset af, at vi havde forventet en indtægt på ca. 

50.000 kr. på koncertaktiviteter i 2020. 

 
 

Kommentarer og drøftelser i forbindelse med beretningen: 

o Koncert den 1. oktober er kick off på genoptagelse af 

arrangementer. Nye borgere og ikke-medlemmer af 

borgerforeningen bliver inviteret med henblik på at få flere 

medlemmer. 

o Seniorkaffe er i gang igen, og der er flere deltagere end 

nogensinde før. 
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o Der er for få deltagere til gymnastik, så det er usikkert 

om/hvordan der startes op. 

 

4. Fremlæggelse af revideret regnskab for det forløbne kalenderår 

Regnskab for 2020 godkendes af generalforsamlingen.  

Spørgsmål og bemærkniger til regnskabet: 

Hvad skyldes stigningen i forsikringer? 

Forsikringsudgiften er steget pga. tegning af en særlig 

arrangementsforsikring i forbindelse med flytning af koncert til Gjern 

Idræts- og Kulturcenter 

Kontingent er besluttet fastholdt i 2020. Kontingentet skal drøftes forud for næste 

regnskabsår. Det vurderes, at der er potentiale i at søge at få flere medlemmer. 

 

5. Indkomne forslag 

Der var ingen indkomne forslag. 

 

6. Valg til bestyrelsen (jf. §7) 

På valg: 

• Allan Nordestgaard Sørensen (formand) 

• Annie Nielsen (næstformand) 

• Christian Holmstrup 

• Ole Brøkner 

• Jesper Gregersen 

 

Alle kandidater stiller op til genvalg. Der var dog opfordring til, at generationsskifte 

påbegyndes. 

 

Alle kandidater blev genvalgt. 

 

7. Valg af suppleant til bestyrelsen 

På valg: 
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• Morten Rathke. Stiller op til genvalg 

Kandidaten blev genvalgt. 

 

8. Valg af kritisk revisor 

På valg: 

• Søren Sloth Christensen. Stiller op til genvalg. 

Kandidaten blev genvalgt. 

 

9. Valg af landsbyrådsrepræsentant til Favrskov Kommunes Landsbyråd 

Der foretages kun valg i lige år. Lone Krebs fortsætter derfor. 

 

10. Valg af suppleant for landsbyrådsrepræsentant 

Der foretages kun valg i lige år. Bent Drevald fortsætter derfor. 

 

11. Eventuelt  

• Markvejen ned til skoven er tilgroet og søen er ikke oprenset. Der blev derfor 

opfordret til, at Borgerforeningen undersøger om det kan udbedres. Christian 

Holmstrup har tidligere på året været i dialog med kommunen og vil spørge til 

status. 

• Ikaros-skrænten er helt tilgroet. Det blev foreslået at opgaven lægges i 

arbejdsgruppen for udearealer i Borgerforeningen og indsættes i årshjulet for 

faste opgaver 

 


